
WCG strategie  
Het WCG bestuur heeft een twee sporenstrategie met betrekking tot de gemeente: 
Enerzijds het spoor waar we als bestuur over het algemeen opereren. Dit zijn de overleggen 
met ambtenaren en wethouders. Dit is zuiver bestuurlijk met een speelruimte die is 
gebaseerd op het mandaat van de leden van het WCG richting politiek en de in ons land 
geldende wet- en regelgeving. Dit spoor verloopt over het algemeen volgens vaste patronen 
en procedures (trappetje op trappetje af, convenant/afspraken, voorstel-besluit-bezwaar, 
etc.) Als bestuur zijn wij een onderdeel in dit 'spel' en dat werkt het beste als we dit volgens 
de 'spelregels' spelen. Dat vergt af en toe geduld en beheersing van onze kant.  
Het WCG heeft regelmatig overleg met een aantal ambtenaren betreffende lopende zaken, 
zoals onder andere het riool (Hoornse diep en Noorderhaven), electra en brievenbussen in 
de Noorderhaven, revitalisering Woonschepenhaven en de algemene handhaving. Tijdens 
deze overleggen wordt informatie uitgewisseld en worden afspraken gemaakt over de 
voortgang. Dat het bestuur aan tafel zit met deze ambtenaren zorgt ervoor dat we enerzijds 
goed op de hoogte zijn van de voortgang en anderzijds direct invloed kunnen uitoefenen op 
de uitvoering waarbij de belangen van de woonbootbewoners direct verankerd worden. 
Het bestuur zal bij de wethouders eisen dat de coördinatie van de lopende zaken via de 
stadsdeel coördinator gaat. 
 
Het andere spoor is het politieke spoor; het informeren van raadsleden en het beïnvloeden 
van de publieke opinie door middel van persberichten in krant en op TV. Hier is geen sprake 
van procedures of vaste patronen. Dit spoor bewandelen wij als bestuur nauwelijks en 
zouden we vaker kunnen inzetten om druk op te bouwen bij onze 'tegenspelers' om op die 
manier het bestuurlijke spoor soepeler te laten verlopen of om onzalige plannen vanuit het 
ambtenaren apparaat vroegtijdig te laten sneuvelen. 
Het inzetten van het politieke spoor kan echter op het bestuurlijke spoor een tegenwerking 
(bij de ambtenaren) veroorzaken die wij niet willen omdat we daarmee zorgvuldig 
opgebouwde relaties om zeep helpen waarmee we uiteindelijk met z'n allen aan het kortste 
eind trekken.  Daarom moeten we het politieke spoor zeer terughoudend en op het juiste 
moment inzetten. De politiek komt en gaat namelijk terwijl ambtenaren vele politieke 
termijnen op hun post zitten. 
 
Als bestuur zullen we de afwegingen gaan maken óf, hoe en wanneer we acties op beide 
sporen gaan inzetten zodat er een afgewogen geheel ontstaat om ons doel te bereiken. We 
blijven vooral en zo lang mogelijk op het bestuurlijke spoor opereren, maar zodra blijkt dat er 
onzalige ideeën/stukken/stappen door het ambtenaren apparaat worden gezet zullen we niet 
schromen om over te stappen op het politieke spoor. De mate van 'heftigheid' waarmee we 
inzetten op dat politiek spoor kan variëren en hangt af van de positie waarin we ons op het 
bestuurlijke spoor op dat moment bevinden. Zodra interventies vanuit het politieke spoor hun 
doel bereikt hebben stappen we weer over naar het bestuurlijke spoor om daar uiteindelijk 
'de zaak' te beklinken. 
 
Inzoomend op Wonen Op Water hebben wij als bestuur tot en met versie 0.3 in gezamenlijk 
overleg met ambtenaren gewerkt aan een stuk waarin nog geen definitieve keuzes zijn 
gemaakt. Er zijn een aantal scenario's geschetst welke echter allen nog nader onderzocht 
moeten worden op haalbaarheid v.w.b. wet- en regelgeving en (politiek) draagvlak. Zolang 
hierover nog geen besluiten zijn genomen is het oude regiem nog steeds van kracht en 
daarvan vinden wij over het algemeen dat dit redelijk functioneert. Het WCG wil met de 
gemeente blijven samenwerken om ervoor te zorgen dat er een beleidsstuk komt waar de 
rechtspositie van de woonbootbewoners goed in gewaarborgd is. 
Bij het verschijnen van versie 0.4, waarbij de ambtenaren ons niet overeenkomstig de 
gemaakte afspraken hebben betrokken en waarvan de inhoud ons absoluut niet aanstaat, 
hebben we dit aan de betrokken ambtenaren medegedeeld én tegelijkertijd 'opgeschaald' 
door een brief aan de wethouders te sturen met een verzoek om overleg. De afspraak 
hiervoor is in de maak. We moeten wel de regie in handen houden en in dat licht gezien 



moeten we strakker vasthouden aan gemaakte (tijds-) afspraken.  
 
 
Het bestuur organiseert op 22 april (om 20:00 uur aan boord van de Witte Zwaan) een thema 
avond over Wonen op het Water, waarbij versie 0.3 besproken zal worden. Het stuk zal 
rondgestuurd worden naar alle leden. Iedereen kan dan schriftelijk en live (op de thema 
avond) een reactie geven. Het bestuur zal de reacties verzamelen en daar een officiële 
reactie vanuit samenstellen.  
 
 
 
Informatievoorziening 
Het WCG bestuur zal ervoor zorgen dat de leden goed geïnformeerd worden over de 
ontwikkelingen van alle zaken die de woonbootbewoners betreffen. Dit wil zij doen door de 
website regelmatig bij te werken en mailingen te versturen naar de leden. Belangrijke 
documenten zullen rechtstreeks naar de leden gemaild worden. Ook zullen deze 
documenten zo snel mogelijk op de site geplaatst worden. 
De maandelijkse vergaderingen in de HW Mesdagstraat staan al in het teken van de lopende 
zaken en zij blijven de gelegenheid waarbij de leden in gesprek kunnen met het bestuur, 
teneinde geïnformeerd te worden en het bestuur te voeden met informatie vanuit de eigen 
kennis en praktijk. Indien noodzakelijk zullen deze avonden thema avonden worden waarbij 
dieper op een bepaald onderwerp ingegaan kan worden. 
 
De leden hebben duidelijk gemaakt dat zij in een vroeg stadium geïnformeerd willen worden 
over nieuwe ontwikkelingen. Het bestuur begrijpt dit en heeft altijd de intentie gehad om alle 
informatie openbaar te maken voor de leden. Het huidige bestuur is echter niet in staat om 
bovenstaande communicatie strategie geheel uit te voeren. Het ontbreekt aan tijd en 
mankracht om ervoor te zorgen dat informatie snel op de website komt en/of rondgemaild 
wordt. Het bestuur heeft de prioriteit bij de voortgang richting de gemeente gehad. Het 
bestuur wil vanuit de houding ‘in gesprek blijven’ ervoor zorgen dat de belangen van de 
bewoners worden verwerkt in eventuele beleidsplannen. De leden hebben duidelijk gemaakt 
dat het bestuur harder richting de gemeente moet optreden teneinde er voor te zorgen dat de 
gemeente sneller doordrongen wordt van het feit dat zaken niet goed lopen. Het bestuur 
begrijpt deze wens en zal, waar nodig, harder op gaan treden, teneinde de belangen van de 
leden goed te kunnen vertegenwoordigen. 
 
Het bestuur heeft een oproep gedaan voor nieuwe leden om het bestuur te komen 
versterken, zodat de gewenste communicatie strategie richting de leden uitgevoerd kan gaan 
worden. De leden kunnen op de jaarvergadering van 13 mei gekozen worden. 


